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Abstract (en)
The vertical displacement of the heald frame (2) is obtained by means of a single cable (6) which, between the operating member (3a) of the dobby
(3) and the spring reverse motion (7), is returned directly by means of the actuating levers (4 and 4%), without any intermediate return pulley. <??
>Depending on whether the levers (4 and 4%) are supported by the axles (9 or 10), the device can work with a raising or with a lowering effect.
<IMAGE>

Abstract (fr)
Le déplacement vertical du cadre de lisses (2) est obtenu à l'aide d'un câble (6) unique qui entre l'organe de manoeuvre (3a) de la mécanique (3)
et le registre de ressorts (7) est directement renvoyé par les leviers d'actionnement (4 et 4') sans aucune poulie intermédiaire de renvoi. Suivant que
les leviers (4 et 4') sont supportés par les axes (9 ou 10), le dispositif peut travailler à la lève ou au rabat. <IMAGE>
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